

Join Unilumin And Forward With Light

Global Campus Recruitment Brochure for Unilumin Technology

1. Company Overview

Unilumin Technology Co., Ltd. in Shenzhen, established in 2004 and **listed in Shenzhen in 2011**, is a global leader in LED display and lighting products, as well as a provider of solutions for optical display. The company has won **the First Prize for National Scientific and Technological Progress**, the Manufacturing Champion Award from the Ministry of Industry and Information Technology, and **has maintained the top position** in LED display sales and output area for several consecutive years, **both in China, Japan, and the United States**. Unilumin’s business operations span the globe, with research and development centers in China, Japan, and the USA. **Its sales and service network covers over 160 countries** and regions worldwide, **making it the largest LED display manufacturing base in the world**.



The company’s compound annual growth rate exceeds 30%, with a market value nearing 10 billion yuan. **Its overseas business accounts for over 60%**. It has successfully provided services for Fortune 500 companies such as Huawei, Microsoft, Apple, Google, and Disney, six Olympic Games, Adele’s Munich concert, the European Cup, the Fifteenth National Games, the 2023 FIBA World Cup, the Qatar World Cup, numerous Academy/Emmy Awards ceremonies, and numerous CCTV New Year’s Gala events. It continues to enhance and brighten the pursuit of a better life.

2. Recruitment Needs

◆ **Recruitment Target:** Undergraduate and above graduates from the 2025 and 2026 classes.

◆ **Job Title:** International Marketing

- ① Responsible for device selection, PCB material import, and testing follow-up;
- ② Responsible for writing design documents and creating product specifications;

③ Responsible for product schematic design, submitting applications, following up on design progress, PCB review, and sample follow-up.

◆ **Recruitment Area (base overseas/local/Shenzhen):**

① **Africa:** Morocco, Algeria, Senegal, Ghana, Ethiopia, Kenya, Angola, Congo, Zambia, South Africa, and others.

② **Middle East:** Saudi Arabia, the United Arab Emirates, Qatar, Kuwait, Bahrain, Oman, Egypt, Iraq, Jordan, Lebanon, Israel, Afghanistan, and others.

③ **South America:** Mexico, Brazil, Colombia, and others.

④ **Asia:** Indonesia, Malaysia, India, Thailand, Vietnam, China-Hong Kong, China-Macau, Russian-speaking regions, and others.

⑤ **Europe:** Southeastern Europe region.

3. Recruitment Process

Online application → Initial resume screening → Interview → Assessment → Offer

Resume Submission:

① **PC:** Log in to the company's recruitment website <https://unilumin.zhiye.com/4/jobs> to apply online;

② **Mobile:** Follow the “Unilumin Recruitment” official account — click “Join Unilumin” — select “Overseas Recruitment” to submit your application.

③ **Email:** Name your resume and send it to u0015737@unilumin.com

④ **Scan the QR code to submit:**



加入洲明，与光同行

洲明科技全球校园招聘简章

一、公司简介

深圳市洲明科技股份有限公司，成立于2004年，**2011年于深圳上市**，是全球领军LED显示与照明产品及光显解决方案提供商。公司荣获**国家科学技术进步一等奖**、工信部制造业单项冠军，并在LED显示屏销售及出货面积**连续多年保持行业第一、世界第一**。洲明的事业版图遍布全球，在中国、日本和美国均设有研发中心，其销售和服务网络遍布**全球160多个国家地区**，拥有**全球最大的LED显示屏智造基地**。

公司年复合增长率超过30%，市值近百亿，**海外业务占比60%+**，成功为华为、微软、苹果、谷歌、迪士尼等世界500强企业以及六届奥运会、阿黛尔慕尼黑演唱会、欧洲杯、十五运、2023FIBA世界杯、卡塔尔世界杯、多届奥斯卡/艾美奖颁奖典礼、多届央视春晚等重大活动提供服务，持续为美好生活增光添彩。

二、招聘需求

➤ **招聘对象**：2025届&2026届本科及以上学历毕业生

➤ **招聘岗位**：国际营销

- 1、负责所在国家LED显示或LED照明产品的新客户、项目拓展；
- 2、客户项目订单等全流程跟进，主导项目运作、客户交流、方案制作，商务跟进、招投标等整个过程；
- 3、负责销售合同的签订、回款、安装调试、项目验收以及售后协调等。

➤ **招聘地区 (base 海外当地/深圳)**：

①**非洲**：摩洛哥，阿尔及利亚，塞内加尔，加纳，埃塞，肯尼亚，安哥拉，刚果，赞比亚，南非等

②**中东**：沙特、阿联酋、卡塔尔、科威特、巴林、阿曼、埃及、伊拉克、约旦、黎巴嫩、以色列、阿富汗等

③**南美**：墨西哥、巴西、哥伦比亚等

④**亚洲**：印尼、马来西亚、印度、泰国、越南、中国-香港、中国-澳门、俄语区等

⑤**欧洲**：东南欧地区

三、招聘流程

线上网申→简历初筛→面试→测评→offer

简历投递：

➤ **PC端**：登陆公司招聘官网 <https://unilumin.zhiye.com/4/jobs> 进行网申；

➤ **移动端**：关注“洲明招聘”公众号——点击“加入洲明”——选择“海外招聘”进行投递。

➤ **邮箱**：将简历命名发送至邮箱 u0015737@unilumin.com

➤ **扫码投递：**

